
Zápis z 3. zasedání Akademického senátu FIS  

konaného dne 29. května 2024  
 

Přítomni:  Borovička, Buchalcevová, Ivanega, Kaspříková, Langhamrová, Löster, 

Pavlíček,  Potančok (online), Radváková, Sixta (online) Fales, Charvát, Malínek, Morová, 

Staněk, Stárek  

  

Omluveni: Chudán  

  

Hosté: Fischer (děkan), Doucek (proděkan), Chlapek (proděkan), Vondra (vedoucí KME), 

Pasáčková (vedoucí KMAT)  

  

Zasedání probíhalo hybridní formou v místnosti NB 468 a online prostřednictvím MS Teams. 

O jednotlivých bodech programu hlasovali členové AS FIS dle jednacího řádu, a to postupně 

po projednání jednotlivých bodů.  

  

Na začátku zasedání předsedající senátorka Langhamrová konstatovala, že je přítomno 14 

členů senátu, a tedy AS je usnášeníschopný.  

  

Program:  

1. Výroční zpráva FIS za rok 2023  

2. Diskuse o hospodaření, rozpočtu a plánu rozvoje kateder KME a KMAT  

3. Různé  

Předsedající představila program zasedání a dala hlasovat o jeho schválení.  

  

Hlasování:  

pro - proti - zdržel se 14-0-0  

  

(Přítomni: Buchalcevová, Ivanega, Kaspříková, Langhamrová, Löster, Pavlíček,  Potančok 

(online), Radváková, Fales, Charvát, Malínek, Staněk, Stárek)  

  

1. Výroční zpráva  

  

Děkan Fischer představil výroční zprávu a její obsah, poděkoval za spolupráci, zaslané 

připomínky a vyzval k případným dotazům a diskusi.  

  

V diskusi vystoupila senátorka Radváková, která ocenila kvalitu zpracování výroční zprávy.  

  

Návrh usnesení AS FIS  

Akademický senát FIS schvaluje Výroční zprávu FIS za rok 2023.   

Hlasování:  

pro - proti - zdržel se 14-0-0   

  

2. Diskuse o hospodaření, rozpočtu a plánu rozvoje kateder KME a KMAT  

Vedoucí Katedry multimédií (KME) Vondra představil situaci, ke které došlo na KME při 

problému s párováním rozpočtu a zadaných zakázek, což vedlo k nesprávnému přehledu o 

aktuálním stavu čerpání rozpočtu ve výši 1,6 mil. Kč. Dále vysvětlil plán řešení této situace v 



průběhu následujících let a doporučil odpovědným pracovníkům fakulty provádět paralelní 

kontroly aktuálního čerpání zakázek.  

V následné diskusi vystoupil proděkan Chlapek, který potvrdil podobnou zkušenost.  Diskuzi 

doplnil senátor Löster, který vyjádřil spokojenost s vysvětlením dané situace vedoucím 

katedry KME. Také senátorka Radváková uvedla, že vysvětlení vzniklé situace bylo 

vyčerpávající. Nikdo z přítomných senátorů již k němu neměl další doplňující otázky ani 

námitky.  

  

Dorazila senátorka Morová, čímž se počet přítomných senátorů zvýšil na 15.  

  

Následně vystoupila vedoucí Katedry matematiky (KMAT) Pasáčková, která vysvětlila, že 

nedostatek rozpočtu je částečně způsoben menším množstvím publikací a zvýšením tarifních 

mezd. Konstatovala, že nebude tolik peněz na odměny. Navrhla, že by katedra mohla začít 

vést bakalářské, diplomové a disertační práce. Upozornila také na snížení množství výuky, 

které ovšem bude částečně kompenzováno navýšením výuky v angličtině. Přestože rozpočet 

klesá, katedra není v minusu a má stále rezervu, přičemž je nutné, aby ke zlepšení situace 

přispěli všichni členové katedry.  

  

V diskusi vystoupili senátorky Kaspříková a Radváková, senátor Löster a děkan Fischer. 

Senátorka Kaspříková upozornila na fakt, že situace rozpočtu tak jak je v současnosti je pro 

katedru matematiky dlouhodobě neudržitelná.  Obsahem diskuse bylo bližší rozebrání výše 

zmíněných faktorů, diskuze nad výukou celoškolních předmětů a budoucnosti Katedry 

matematiky. Rovněž byla probrána spolupráce při vedení závěrečných prací napříč katedrami, 

ze které dle děkana Fischera mohou benefitovat jak studenti, tak i zaměstnanci fakulty.   

  

Online se připojil senátor Sixta, čímž se počet přítomných senátorů zvýšil na 16.  

  

3. Různé  

V rámci bodu různé senátor Löster otevřel diskusi o spolupráci fakult při zajištění výuky 

základních předmětů. V diskusi dále vystoupili senátorky Kaspříková, Radváková a 

Langhamrová, senátor Staněk a děkan Fischer.  

Zasedání opustili kvůli začínajícím státnicím senátorka Buchalcevová a senátor Pavlíček, je 

přítomno 14 senátorů.  

Senátoři se dohodli na podobě usnesení, o kterém předsedkyně nechala hlasovat.  

  

Návrh usnesení AS FIS  

AS FIS VŠE podporuje maximální míru spolupráce mezi fakultami při zajištění výuky 

základních předmětů.  

Hlasování:  

pro - proti - zdržel se  13-0-1   

  

Senátor Löster dále požádal o zasílání zápisu prostřednictvím emailu, předsednictvo přislíbilo, 

že žádosti vyhoví.  

  

V 9:31 předsedkyně ukončila zasedání.  

  

  

  

Zapsal: Staněk                                                              Za správnost: Langhamrová, Pavlíček  


